
5849 14/5 91:3. beh. af f. 1.1. om erstatning for skader forårsaget af stormflod 5850 

Afstemning 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 123 stemmer. 

Formanden: 
Lovforslaget vil nu blive sendt til statsmini- 

steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

6) Tredje behandling af lovforslag nr. L 83: 
Forslag til varemærkelov. 
Af industriministeren (Anne Birgitte Lund- 

holt). 
(Fremsat 23/1 91. Første behandling 8/2 91. 

Betænkning 25/4 91. Anden behandling 7/5 
91). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Afstemning 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 121 stemmer. 

Formanden: 
Lovforslaget vil nu blive sendt til statsmini- 

steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

7) Tredje behandling af lovforslag nr. L 84: 
Forslag til fællesmærkelov. 
Af industriministeren (Anne Birgitte Lund- 

holt). 
(Fremsat 23/1 91. Første behandling 8/2 91. 

Betænkning 25/4 91. Anden behandling 7/5 
91). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Afstemning 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 122 stemmer. 

Formanden: 
Lovforslaget vil nu blive sendt til statsmini- 

steren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

8) Tredje behandling af lovforslag nr. L 85: 
Forslag til lov om ændring af  lov om Køben- 

havns Fondsbørs, lov om aktieselskaber og lov 
om forsikringsvirksomhed. (Insiderhandel). 

Af industriministeren (Anne Birgitte Lund- 
holt). 

(Fremsat 23/1 91. Første behandling 8/2 91. 
Betænkning 25/4 91. Anden behandling 7/5 
91). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Forhandling 

Erling Olsen (S): 
Insiderhandel og andre brud på skrevne og 

uskrevne regler for handel med værdipapirer 
kommer man næppe nogen sinde fuldstændig 
til livs, dertil kan der være for mange penge at 
tjene på at opføre sig ulovligt eller uanstæn- 
digt; men vi kan gøre det vanskeligere og mere 
risikofyldt, og det er det, vi har gjort. 

Vi må nu se, hvordan disse bestemmelser vir- 
ker i praksis, og holde nøje øje med, hvad der 
sker på området; men foreløbig er vi kommet så 
langt, som vi kan komme i enighed. 

Flemming Hansen (KF): 
Jeg skal blot sige, at den konservative folke- 

tingsgruppe er helt enig i det, hr. Erling Olsen 
sagde. Vi har nået det bedst mulige resultat ef- 
ter vor egen overbevisning, og vi kan nok ikke 
komme nærmere, idet man ikke kan lovgive så 
detaljeret, at svindel ikke kan forekomme. Det 
er der jo set andre eksempler på i verden. 

Jeg synes, det er vigtigt at sige, at der har væ- 
ret meget bred enighed i Folketingets Erhvervs- 
udvalg om dette lovforslag; kun et enkelt parti 


